

Västra Svealands Bågskytteförbund

Protokoll

Styrelsemöte 2018-10-31

Plats: Allaktivitetshuset i Nora

Närvarande: Fredrik Rudin, Rolf Larsson, Jessica Larsson, Andreas Rosander, Anders Wredendahl och Sebastian Weststrand

Frånvarande: Birgitta Lundgren

1 Mötet öppnas:

Ordförande Fredrik Rudin hälsar välkomna.

2 Godkännande av dagordning:

Godkändes

3 Föregående protokoll:

Föregående protokoll lästes skrevs på och arkiverades.

4 Skrivelser:

- Det har kommit inbjudningar till Stjärnorna på slottet, Fredrik och Andreas har varit SDF konferens i Sunne i Värmland, några av oss har deltagit på tränarkonferensen som i år hölls på Gotland, det kommer hållas en distriktstränarkonferens i Nora den 8/12.
- Kallelse har kommit till årsmöte för SISU Värmland kommer hållas 9/4-2019.

5 Rapporter:

- Andreas och Fredrik har varit på SDF konferens i Sunne. Handlade om hur vi ska fortsätta arbetet från triangel till rektangel, bågskytte i stort ligger redan i framkant för detta. Suiside Zero var där och höll ett föredrag som var mycket spännande/intressant/tragiskt att höra men bra.
- Det finns många idrotter att samarbeta med om föreläsningar och aktiviteter, vissa kontakter knöts på konferensen.
- Fritidsbanken var också där och pratade om sin verksamhet.
- Johanna Ojala var också där och höll föredrag om idrottens tillhörighet.

Västra Svealands Bågskytteförbund

6 Ordföranden:

- Hemsidan har/får kritik för dåliga uppdateringar. Protokoll, resultatrapporter mm. Detta behöver fixas inom snar framtid. Jessica skickar mail till Andreas med protokoll mm som skall in där.
- Vi blir även uppmanade att skicka mail till Andreas med aktuell adress, telefonnummer, mailadress och roll i styrelsen så att även den informationen blir uppdaterad.
- Vi utsåg årets skytt och uppstickare.
- Vi diskuterade om vi skall utse årets eldsjäl eller ej och beslöt oss för att prova detta året också, blir det bara en förening som nominerar så läggs utmärkelsen ner.

7 Ekonomi:

- Vi har en stabil ekonomi.
- NUM-utbetalningarna släpar efter lite pga att det inte inkommit ansökningar till Rolf så han kan betala ut. Kommer att fixas så snart underlagen kommit in.

8 Utbildning:

- HLR ligger kvar på ”to do listan”, men nu kan vi hänvisa till SISU för de som är intresserade då denna utbildning finns hos dom.
- Utbildning i IdrottOnline behövs- Fredrik kollar upp om vi kan ta hit Bengt Idéhn som håller utbildning med oss.
- Steg 1 och 2 efterlyses fortfarande.
- Nybörjarutbildning för domare kan hållas vid behov.
- Rolf kollar upp föreläsare kring mental träning om intresse finns.

9 Ungdomsverksamhet:

- Vi beslutar att ta med våra ungdomar som deltar i Värmlandsserien till Boda Borg efter sista omgången och att vi redan nu går ut med inbjudan så att så många som möjligt deltar.
- Vi funderar kring om det finns intresse/ledare för att dra igång en Västra Svealandsgrupp igen, tas upp på nästa möte.

10 Distriktsrekord:

- Hittills i år har det slagits 69 st rekord.

11 Övrigt:

- Vi har fått in en ansökan från Caroline Käck om att få ekonomiskt bidrag till egenavgiften till VM i fält. Vi beslutar att behandla ansökan och återkomma med ett svar till henne innan årsmötet.

Västra Svealands Bågskytteförbund

- Förslag till statuter angående Hammarö-pengarna delades ut och vi ägnade en stund åt att leka lite med siffrorna för att se hur länge dessa pengar skulle räcka. Vi tar beslut via mail på den slutliga skrivningen av dessa statuter.
- Det är en nystart av föreningen i Arvika på gång i skrivande stund vet vi inte så mycket mer.
- Vi beslutar oss för att styra ut några styrelsemöten per år till föreningarna i distriktet så vi kan samtidigt titta lite på verksamheten.
- Till nästa möte bjuds valberedningen in.

12 Nästa möte och avslutning:

- Nästa möte hålls 29/11 kl 18.00 i Stråhallen.

Ordförande tackar för visat intresse och vi tar oss hemöver igen.

Mötesordförande

Mötesssekreterare

.....

.....